
Zápis č. 7 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

ze dne 12.12.2018 v budově školy v Kotelsku od 19.00 hod. 
 

 

Přítomni: Š. Varečka, V. Vávrová, Z. Fučík, A. Fučík, F. Hanyš, M. Vošvrda 

Omluveni: Š. Formanová 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

 

Program jednání: 

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

2. Rozpočtové opatření  

3. Rozpočtové provizorium na r. 2019 

4. Inventarizace – r. 2018 

5. Různé 

- Zpráva o finanční činnosti MR Tábor 

 

 

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce Štefan Varečka, přivítal hosty a členy ZO, prohlásil 

zasedání za usnášeníschopné a seznámil přítomné s projednávaným programem. Zároveň 

navrhl ověřovatele zápisu. 

ZO schvaluje program jednání a ověřovatele zápisu A. Fučíka a F. Hanyše. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

2) Rozpočtové opatření č. 5 

Starosta obce seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 5, kdy příjmy (neivn. 

dotace – školení JPO V a dopravní automobil) jsou ve výši 306.200, Kč, výdaje (sběr a svoz 

komunálních odpadů) jsou ve výši 25.000,- Kč a financování – 281.200,- Kč 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 5 dle návrhu. 

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Jelikož je poslední zastupitelstvo v letošním roce, požádal starosta zastupitele o schválení i 

rozpočtového opatření č. 6.   

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 6  k rozpočtu za rok 2018 pro operace, které 

vzniknou za období od data 12.12.2018  do 31.12.2018  bez určení konkrétní výše v Kč pro 

tyto rozpočtové změny:  

- Přijetí a  případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů.  

- Výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje ve 

stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí soudu a 

další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu časového prodlení.  

- Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle plné  rozpočtové skladby v případech 

přesunů příjmů a výdajů.   

Provedené rozpočtové změny v uvedených případech budou předloženy v konkrétních částkách 

ke schválení zastupitelstvu na prvním zasedání roku 2019. 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 6  k rozpočtu za rok 2018 pro operace, které vzniknou za 

období od data 12.12.2018  do 31.12.2018 bez určení konkrétní výše v Kč dle návrhu.  

PRO: 6   PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0  

 

 



 

3) Rozpočtové provizorium na r. 2019 

Jelikož Obec Veselá nemá schválený rozpočet na r. 2019, musí mít schváleno rozpočtové 

provizorium.  

To znamená, že obec může čerpat měsíčně 1/12 rozpočtu na běžné výdaje a nesmí hradit 

žádné investiční výdaje. 

ZO schvaluje rozpočtové provizorium na r. 2019 

PRO:  6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

 

4) Inventarizace – r. 2018 

V období prosinec 2018 – leden 2019 proběhne inventarizace majetku. Složení inventarizační 

komise: Š. Varečka – předseda, I. Šafaříková a V. Vávrová – členové. 

ZO schvaluje složení inventarizační komise: Š. Varečka – předseda, I. Šafaříková a V. 

Vávrová – členové. 

PRO: 6   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 

 

5) Různé 

Zpráva o finanční činnosti MR Tábor 

Starosta obce seznámil přítomné se zprávou o finanční činnosti Mikroregionu Tábor v roce 

2018, kde je uveden předmět činnosti svazku, osoby oprávněné podepisovat za svazek, jakou 

kontrolu provedla dozorčí rada atd. Závěrem dozorčí rada konstatuje, že nebyly zjištěny 

nedostatky. 

ZO bere na vědomí zprávu o finanční činnost MR Tábor za rok 2018. 

PRO: 6   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 

Vánoční zpívání koled 

Starosta pozval přítomné na každoroční zpívání vánočních koled, které se koná v neděli 

23.12.2018 od 17 hodin u hasičárny ve Veselé. 

 

 

Diskuse: 

p. Vrbata – dne 27.11.2018 se do Tikova vozil stavební materiál. Víte o tom něco? 

p. starosta – nic o tom nevím, zeptám se v Lomnici n. Pop. 

p. Vrbata – vedle moji parcely č. 583 vznikla nová obecní parcela č. 1320. Z čeho vznikla? 

p. starosta – nevím, zjistím to a příště až přijdete, odpovím Vám. 

p. Vrbata – bývalý starosta má ještě nějaké nedodělky. 

p. Hanyš – ano, chybí asi 10 kolíků. 

p. Tomášek – proč nebyly vytyčeny obecní příjezdové cesty k pozemkům? Bral jsem to, že 

obec nechá vytyčit automaticky. 

p. Hanyš – každý vlastník pozemku má možnost si nechat hranice pozemku vytyčit jednou 

zdarma. 

p. Vošvrda – chodila tu komise s vlastníky pozemků, kde bylo domluveno, kde vede hranice a 

podepsal se protokol. Vlastníci sousedních pozemků byli přizváni a byla jim umožněna 

kontrola hranic přímo na místě. 

p. Tomášek – proč jsme nevěděli, že si máme dát žádost pro vytyčení pozemků? Nechá obec 

cesty vytyčit?  

p. Hanyš – za mě jsme cesty vytyčit nedali, kde jsou obecní pozemky víme, máme rezervu na 

jedno vytyčení zdarma, až bude Pozemkový úřad dělat cesty. Před stavbou se hranice pozemků 

musí nechat vytyčit. 



p. Vošvrda – když jsou vytyčeny sousední pozemky, mezi kterými je obecní cesta, vlastník 

pozemku hranice znáte, není potřeba nechávat vytyčovat obecní cestu. 

p. Tomášek – pokud je možnost nechat si jednou zdarma hranice vytyčit, necháme si je vytyčit 

sami. 

pí. Tomášková – nešlo by požádat o snížení rychlosti kolem Jahodárny? 

pí. místostarostka – podáme žádost na odbor dopravy do Semil, který toto povoluje. 

 

 
Závěrem jednání zastupitelstva popřál p. starosta jménem obce i jménem svým 

všem přítomným i jejich rodinám krásné prožití vánočních svátků  

a v novém roce 2019 hodně zdraví, štěstí a pohody 

 

 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

  ......................................................   ........................................................  

 František Hanyš Aleš Fučík 

 

 

 

  ......................................................   ........................................................  

 Vladimíra Vávrová  Štefan Varečka 

 místostarostka obce  starosta obce 

 

 

 
Vyvěšeno: 21.12.2018 

Sejmuto:  6.1.2019 


